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Nr.19623/26.10.2023 
 
 
                                                                   PROCES – VERBAL 
 
      Încheiat astăzi, 26 octombrie 2023, în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului local al oraşului Ianca, 
organizată și desfășurată la sediul autorității deliberative, cu prezența fizică a consilierilor locali.  
      La şedinţă participă 17 consilieri locali din cei 17 existenţi în funcţie, cu precizarea că domnii Romeo 
Ciortan și Ștefan Marcel-Mitrea participă prin mijloace electronice. De asemenea, participă de drept domnul 
primar Fănel-George Chiriță, precum și domnul secretar general Alexandru Sterian-care redactează totodată 
şi procesul verbal al şedinţei. În sală este prezentă și doamna Anca Dumitrache-directorul executiv al 
Direcției Serviciilor Publice din subordinea Consiliului Local, pentru a susține proiectul de hotărâre privind 
rectificarea bugetului pe anul în curs al acestei instituții.   
      Potrivit prevederilor art.7 din Legea nr.52/2003 privind transparenţa decizională în administraţia publică, 
proiectele de hotărâri, referatele de aprobare ale primarului și celelalte materiale aferente au fost transmise 
din timp consilierilor locali, sub confirmare de primire în format electronic (prin e-mail și în aplicația whatsapp), 
precum și pe suport de hârtie la ședințele pe comisii din data de 24.10.2023, fiind publicate și în Monitorul 
Oficial Local, la care nu au fost solicitări din partea societăţii civile pentru organizarea vreunei dezbateri 
publice pe marginea acestor proiecte de hotărâri.  
      În conformitate cu prevederile art.138-alin.(15) din O.U.G.nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare, procesul verbal al şedinţei consiliului local din 28.09.2023 a fost 
transmis din timp consilierilor locali prin aplicația www.whatsapp și prin poșta electronică, precum și în format 
letric la ședințele pe comisii din data de 24.10.2023, pentru a lua cunoștință de conținutul acestuia, la care 
nu au fost intervenții, fiind supus la vot și aprobat în unanimitate.    
      În continuare, domnul secretar prezintă proiectul ordinii de zi propus prin Dispoziţia primarului nr.689/ 
16.10.2023, transmisă în format letric consilierilor locali sub semnătură de primire prin Convocatorul nr. 
19286/16.10.2023, sub confirmare de primire în aplicația www.whatsapp și prin poșta electronică, publicată 
pe pagina de internet a instituției şi afişată la sediul consiliului local, la care nu mai sunt propuneri de 
modificare sau completare, astfel că ordinea de zi finală supusă la vot și aprobată în unanimitate este 
următoarea:    
      1.-Proiect de hotărâre nr.66 privind alegerea președintelui de ședință; 
      2.-Proiect de hotărâre nr.67 privind rectificarea bugetului pe anul 2023 al Direcţiei Serviciilor Publice din 
subordinea Consiliului Local al Oraşului Ianca; 
      3.-Proiect de hotărâre nr.68 privind rectificarea bugetului orașului Ianca pe anul în curs; 
      4.-Proiect de hotărâre nr.69 privind prelungirea termenului de valabilitate a Planului Urbanistic General 
al U.AT. Oraș Ianca şi a Regulamentului Local de Urbanism, precum și extinderea de drept a valabilității 
prevederilor documentaţiilor de amenajare a teritoriului şi de urbanism; 
      5.-Diverse. 
      Potrivit prevederilor art.123 din O.U.G.nr.57/2019 privind Codul administrativ, respectiv ale art.1-alin.(2) 
din H.C.L.nr.96/2020 pentru aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare a Consiliului local al 
oraşului Ianca, domnul consilier local Daniel Buzea a fost ales președinte de ședință pentru luna octombrie 
2023, scop în care s-a adoptat Hotărârea nr.66 în unanimitate de voturi, iar din acest moment a preluat 
conducerea ședinței de astăzi, care este înregistrată audio-video și transmisă pe canalul youtube. 
      Cu precizarea că toate proiectele de hotărâri de pe ordinea de zi au fost avizate favorabil de către 
comisiile de specialitate, s-a trecut în continuare la dezbaterea pe articole/alineate/litere a Proiectului de 
hotărâre nr.67 privind rectificarea bugetului Direcţiei Serviciilor Publice pe anul în curs, astfel: 
      La art.1-alin.(1)-lit.a) au fost următoarele intervenții: 
      -Dl.Ionel Manole: Am citit raportul de specialitate al proiectului de hotărâre și am văzut acolo mai multe 
cantități de gunoi și sume cheltuite, de aceea am o întrebare pentru doamna director: ne puteți spune cât 
gunoi ați dus la depozitul din Ianca și de unde provine această cantitate?  
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      -Dna.Anca Dumitrache: În care raport ați citit, că nu am specificat nimic în cel aferent proiectului? Deci 
nu sunt pregătită acum să vă spun cantitatea, dar știu ce sumă am plătit: 70.802 lei. 
      -Dl.Ionel Manole: Mulțumesc, oricum vă întrebam și despre sumă, dar mai am o întrebare: Direcția mai 
are seră în orașul Ianca? 
      -Dna.Anca Dumitrache: Da, avem solar nu seră. Noi cumpărăm răsaduri foarte mici, le punem în 
păhărele să mai crească până la stadiul ideal, după care le plantăm în oraș. Am avut varii soluții de-a lungul 
timpului, de când ne ocupăm de aceste amenajări, dar aceasta a fost soluția cea mai avantajoasă din 
calculele noastre. 
      -Dl.Ionel Manole: V-am întrebat pentru că am văzut în execuția bugetară a anului 2022 o cheltuială pentru 
flori la Primăria Ianca de aproape 100.000 lei. Este adevărat?  
      -Dna.Anca Dumitrache: Nu știu să vă dau acum detalii privind execuția bugetară de anul trecut, dar nu 
cred că asta e suma corectă pentru că în acel capitol mai sunt și alte cheltuieli în afară de flori, cum ar fi de 
exemplu plantarea pomilor ornamentali. Din ce îmi amintesc, cheltuiala cu răsadurile și cu bulbii de lalele au 
fost sub 50.000 lei. 
      -Dl.Ionel Manole: Doamnă, cheltuiala cu flori în anul 2022 a fost în sumă de 93.500 lei! 
      -Dna.Anca Dumitrache: Repet, nu am acum detalii, dar nu cred că s-a cheltuit atât numai cu răsaduri, 
sigur sunt acolo și alte cheltuieli. 
      După aceste intervenții s-a supus la vot lit.a), fiind aprobată cu 16 voturi pentru și 1 vot abținere al 
domnului Rădel Alexe. 
      La art.1-alin.(1)-lit.b) și la următoarele alineate/articole nu au mai fost intervenții, fiind supuse pe rând la 
vot și aprobate cu 11 voturi pentru și 6 voturi abținere ale grupului PNL, mai puțin domnul Relu-Alin Vlad 
care a votat pentru, cvorum cu care a fost aprobată și hotărârea în ansamblul ei. 
      Tot pe articole/alineate/litere au avut loc dezbaterile și la Proiectul de hotărâre nr.68 privind rectificarea 
bugetului local pe anul 2023, după cum urmează: 
      La art.1-lit.a) au fost reținute următoarele intervenții: 
      -Dl.Ionel Manole: Să înțeleg că suma de 75.000 lei a fost alocată Liceului Teoretic Constantin 
Angelescu» pentru lemnele de foc? 
      -Dl.Primar: Ați văzut capitolul de cheltuieli, acolo sunt domnule consilier. 
      -Dl.Ionel Manole: Dar, de ce a trebuit să vină acel domn director în ședința consiliului local să-l umilim, 
să se roage de noi să-i alocăm niște bani, când acei bani trebuiau incluși în bugetul inițial, la început de an? 
      -Dl.Primar: Asta trebuia să facă domnul director al Liceului Teoretic «Constantin Angelescu». Îmi pare 
rău că nu am putut să vin la ședința trecută, dar am înțeles că s-au făcut tot felul de afirmații neadevărate, 
pe care le știți dumneavoastră mai bine. În primul rând, trebuie să vă reamintesc că toate cheltuielile 
materiale de la cele două licee se fac sub semnătura mea, ca ordonator principal de credite, iar eu trebuie 
să știu pe ce se cheltuiesc banii publici.  
      Între timp am făcut niște verificări, au venit dumnealor la mine, am fost și eu la liceu, unde am avut discuții 
aplicate/concrete, cu toate că s-a afirmat că eu nu sunt economist și nu am habar de o execuție bugetară! 
Să știți că sunt și economist, iar dacă nu mă credeți pot să vă arat diploma de studii universitare. În urma 
verificărilor efectuate am constatat că au făcut o risipă de bani la cheltuieli materiale care nu este în regulă 
și vă dau câteva exemple: 
      1.-au IT-ist angajat și au mai plătit un IT-ist extern cu 5.000 lei, pentru perioada ianuarie-septembrie!; 
      2.-avem la primărie serviciu specializat de electricitate/iluminat public, acreditat și cu toate avizele, iar 
dumnealor au apelat la o firmă externă la care au mai plătit 20.000 lei;  
      3.-și noi ca instituție publică avem obligația implementării sistemului de control intern managerial (SCIM) 
și a controlului datelor cu caracter personal (GDPR), la noi e 300 lei/lună, la dumnealor 1.300 lei/lună, nu se 
mai poate așa! 
      Deci o risipă foarte mare de bani la acest liceu! Dacă dumneavoastră, ca și consilieri locali, credeți că 
este în regulă și că e de vină altcineva că nu au luat lemne, atunci eu nu mai spun nimic, dar eu cred că 
trebuie să știm și pe ce se cheltuiesc banii publici. Dacă ai IT-ist angajat și mai apelezi la o firmă pentru 
aceleași servicii, vi se pare în regulă? La fel și cu serviciul de electricitate, vi se pare în regulă să mai „arunci” 
20.000 lei la o firmă privată? Asta e realitatea! 
      -Dl.Emilian Grozea: Același lucru se întâmplă și la primărie, domnule primar, aveți angajați și se risipesc 
bani din surse externe! 
      -Dl.Primar: Care sunt sursele externe, domnule consilier? Ați mai făcut și afirmația: „...să ne fie rușine că 
lăsăm copiii fără lemne...”! De 20 de ani de când sunt primar, la al 5-lea mandat, nu cred că au stat copiii în 
frig în școlile din UAT Ianca. 
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      -Dl.Emilian Grozea: Domnul director v-a făcut câteva adrese de la începutul anului până acum și de abia 
după ce am discutat în ședință s-au aprobat banii pentru lemne. Și, apropos de risipă, din câte știu primăria 
are mecanic angajat, iar mașinile se repară la ateliere service și la reprezentanțe: APAN, Echilibrium Service 
sau Mavimistar Auto!  
      -Dl.Primar: De acolo s-au luat piese de schimb și anvelope, nu s-au făcut reparații, iar la reprezentanță 
s-a mers pentru garanții domnule consilier. 
      -Dl.Emilian Grozea: La primărie aveți IT-ist angajat și s-a făcut contract pentru camerele de supraveghere 
cu altă societate! 
      -Dl.Primar: În primul rând că nu avem IT-ist angajat la primărie, uitați-vă în organigramă, iar mentenanța 
la camere e altceva decât IT, vă rog să vă informați domnule consilier. 
      -Dl.Ionel Manole: Vă pot prezenta niște sume cheltuite pentru piesele de schimb auto: în anul 2020 s-au 
cheltuit 60.000 lei, în anul 2021 s-au cheltuit de 118.749 lei, în anul 2022 s-au cheltuit 140.171 lei, iar în anul 
2023, până la momentul ăsta, s-au cheltuit 153.300 lei. Asta nu e risipă de bani? 
      -Dl.Mircea Mircescu: Vreau să-l întreb pe domnul Viorel Ciucaşu care este cantitatea de lemne de care 
aveți nevoie pentru anul în curs, pe timp de iarnă? 
      -Dl.Viorel Ciucașu: La ce structură, școală, grădiniță, vă rog să formulați întrebarea cu exactitate? 
      -Dl.Mircea Mircescu: Pe total unitate domnule consilier, la Liceul Teoretic «Constantin Angelescu» unde 
sunteți director adjunct. 
      -Dl.Viorel Ciucașu: Întrebarea o puteați adresa domnului director în ședința trecută. Referitor la lemnele 
astea, pe care le plimbați din stânga în dreapta, suntem (UAT Ianca) proprietari de pădure și am vândut 
lemne la prețuri de nimic, iar acum dăm bani din bugetul local pentru a cumpăra lemne de foc la prețuri foarte 
mari. Eu zic că adresele care au fost făcute de conducerea școlii ar trebui să le scoateți în evidență. Deci, 
în bugetul mare a fost această adresă, de ce nu o puneți și la dosar? 
      -Dl.Mircea Mircescu: Totuși, domnul consilier este director adjunct la Liceul Teoretic «Constantin 
Angelescu» și ar trebui să știe care este necesarul de lemne, nu numai domnul director! Nu-l mai întreb și 
pe structuri: la Perișoru, Târlele-Filiu, ci per-total liceu, poate ne va răspunde la ședința următoare.. 
      -Dl.Viorel Ciucașu: Domnule viceprimar, eu nu am să răspund unor acuzații pe care dumneavoastră nu 
știți să le dați curs. Că astăzi eu  nu știu cu exactitate ce cantitate de lemne este necesară, cred că undeva 
la 80 de tone, dumneavoastră veniți azi și mă întrebați pe mine ca să mă puneți în fața unor discuții, dar eu 
am un director plin care s-a ocupat de achiziția de lemne împreună cu administratorul de patrimoniu. Cred 
că e o întrebare tendențioasă, cu intenția de a mă jigni, asta e! 
      -Dl.Primar: Domnule consilier, de ce faceți afirmații că lemnele din pădurile aflate în proprietatea primăriei 
se vând la prețuri de nimic? Știți cum se vinde lemnul la pădure? Se vinde pe picior domnule consilier, iar 
de acolo și până la om acasă mai sunt niște costuri. Aici, în consiliul local, s-au aprobat prețurile de vânzare 
a materialului lemnos. Dumneavoastră ați aprobat ca Regia Silvică a statului să administreze această 
pădure. 
      -Dl.Viorel Ciucașu: Domnule primar, atâta timp cât noi avem pădure, puteam să rezolvăm foarte simplu 
problema lemnelor la școli. E mai bine să cumpărăm de la alți operatori? 
      -Dl.Ionel Manole: Domnule primar, am observat o chestie și nu-i prima dată când vă repetați: nu 
dumneavoastră ați votat, nu dumneavoastră ați aprobat, ci noi, consiliul local, dar de ce nu spuneți că eu ca 
inițiator de proiecte de hotărâri v-am pus pe masă hârtiile astea și dumneavoastră le-ați votat? Pentru că noi 
nu votăm o hârtie până nu este pusă pe masă de un inițiator de proiecte, iar acela sunteți dumneavoastră! 
Așa ați făcut cu prețul la lemne, așa ați făcut și cu tarifele la gunoi, cu toate!  
      -Dl.Primar: Domnule consilier, v-a obligat ordonatorul principal de credite să votați într-un fel sau altul? 
      -Dl.Secretar: Pentru că s-a spus aici că s-au vândut lemnele din pădurile primăriei la prețuri de nimic, 
îmi permit să intervin pentru a vă aminti că ele au fost aprobate în anumite cuantumuri la recomandarea 
Ocolului Silvic, care valorifica și lemnele de foc din fondul forestier al statului la prețuri plafonate, ca o formă 
de protecție socială, așa cum s-a procedat și cu unele alimente, cu energia și gazele. Dacă s-ar fi aprobat 
prețuri mai mari decât cele stabilite pentru fondul forestier al statului, vă dați seama că ale noastre ar fi rămas 
nevândute și de aceea ele au fost relativ egale. Deci nu au fost prețuri de nimic, ci prețuri legale. 
      -Dl.Viorel Ciucașu: Domnule secretar, m-am referit mai mult la ideea că era un preț acceptabil în care 
nu dădeam atâția bani pe lemne pentru școală în condițiile acestea.  
      După aceste intervenții s-au supus pe rând la vot lit.a), a^1) și a^2) de la art.1, toate fiind aprobate în 
unanimitate, cu precizarea că la lit.a^1) și a^2) nu au participat la vot consilierii locali Rădel Alexe, Mirela 
Cazacu și Viorel Ciucaşu, pentru a evita un eventual conflict de interese. 
      La lit.b) și c) de la art.1 nu au mai fost intervenții, fiind supuse pe rând la vot și aprobate în unanimitate. 
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      La art.2-alin.(1) au fost următoarele intervenții: 
      -Dna.Iuliana-Doinița Bicoiu: Am cerut la comisie să ni se prezinte factura pentru transportul avionului, cu 
ce costuri și cine-l va monta?  
      -Dl.Primar: Da, doamnă, este vorba de firma Andyhar Trans SRL, iar costul este de 3.000 lei-fără TVA/ 
cursă, pe ruta Craiova-Ianca, două curse, iar montajul va fi făcut de persoane specializate.  
      După aceste intervenții s-a supus la vot alin.(1) al art.2 și a fost aprobat cu 16 voturi pentru și 1 vot 
abținere al domnului Rădel Alexe. 
      La alin.(2) al art.2 nu au mai fost intervenții, fiind supus la vot și aprobat cu 11 voturi pentru și 6 voturi 
abținere, iar art.3 a fost aprobat cu 16 voturi pentru, neparticipând la vot doamna Mirela Cazacu. În ansamblu 
Hotărârea nr.68 a fost adoptată în unanimitate de voturi. 
      La Proiectul de hotărâre nr.69 au fost înregistrate următoarele intervenții:  
      -Dl.Ionel Manole: În raportul de susținere a acestui proiect de hotărâre, inițiatorul ne-a prezentat 
hotărârea de consiliu din anul 2000, atunci când nici dânsul nu era în această locație, și întreb de ce nu ne-
a fost pusă la dispoziție și acea hotărâre cu regulamentul local de urbanism? Mulțumesc domnului secretar 
și domnului Florea Lupu-președintele comisiei de specialitate nr.1, că au ținut cont de solicitarea mea de la 
comisie și mi-au pus la dispoziție Hotărârea nr.46/20.09.2000, dar îl întreb totuși pe domnul secretar dacă 
este legal să votăm ceva ce nu vedem? 
      -Dl.Secretar: Dumneavoastră nu votați astăzi ceva ce nu vedeți, ci votați prelungirea termenului de 
valabilitate a Planului Urbanistic General (PUG) și a Regulamentului local aferent. Acestea au fost aprobate 
în anul 2000, cu termen de valabilitate 2010, după care s-a tot prelungit valabilitatea lor, cred că este a patra 
hotărâre adoptată în acest sens, pentru că nu este încă definitivat noul PUG și nu suntem singurii în această 
situație. Probabil că Guvernul a luat informații din teritoriu și din acest motiv a emis încă o Ordonanță pentru 
a permite consiliilor locale să prelungească termenul de valabilitate până la sfârșitul anului 2026. Deci, toate 
aceste hotărâri au fost adoptate în urma unor acte normative de la nivel central. Practic, dumneavoastră 
votați prelungirea unui termen de valabilitate, la care ce puteți vedea? Dacă totuși vreți să vedeți PUG-ul și 
Regulamentul local aferent, atunci va trebui să le consultați la biroul de urbanism pentru că sunt documente 
care necesită cel puțin o săptămână pentru a le studia în profunzime. Au o parte scrisă și o parte desenată 
destul de voluminoase. De ce nu le-ați solicitat la comisie, atunci când ați avizat proiectul de hotărâre? 
      -Dl.Rădel Alexe: Domnule secretar, ne-ar fi interesat dacă în acel Regulament este legal să se 
construiască hale de producție (I.T.P.) prin centrul orașului Ianca? 
      -Dl.Primar: Domnul consilier, dacă nu era legal nu se elibera autorizația de construire! 
      Acestea au fost intervențiile la Proiectul de hotărâre nr.69, care s-a supus la vot și aprobat cu 11 voturi 
pentru și 6 voturi abținere. 
      S-a ajuns astfel la ultimul punct de pe ordinea de zi, Diverse, unde au fost următoarele intervenții: 
      -Dl.Ionel Manole: O primă întrebare pentru domnul viceprimar, care are în atribuții și urmărirea activității 
de pășunat, de exploatare a pajiștilor primăriei: ați putea să ne spuneți câte stâne de oi au fost pe pășunile 
concesionate, câte stâne au fost pe pășunile neconcesionate și ce taxe de pășunat s-au încasat?   
      -Dl.Mircea Mircescu: La ședința următoare vă prezint aceste informații. 
      -Dl.Primar: Domnul Manole, ce legătură are domnul viceprimar cu stânele de pe terenurile concesionate? 
Avem un contract cu crescătorul de animale, iar el își paște oile pe suprafața închiriată, îl verifică APIA dacă 
exploatează pășunea cum trebuie ca să ia sau nu subvenția, e treaba lor, nu? Ce treabă are site-ul ANAF 
de un ați luat documentul pe care l-ați înmânat mai devreme domnului viceprimar? Acolo sunt doar informații 
privind impozitul pe venit, acea „taxă de băț” cum o mai numesc ciobanii, care nu are nicio legătură cu ceea 
ce ați întrebat dumneavoastră! 
      -Dl.Ionel Manole: Nu, domnule primar, este execuția bugetară a Primăriei Ianca, iar domnul viceprimar 
are atribuții în fișa postului legate de pășunat și exploatarea pajiștilor. Eu nu l-am întrebat câte oi a avut pe 
pășune, ci câte stâne sunt amplasate pe pășunile primăriei și ce sume s-au încasat din taxele de pășunat, 
ce era așa greu, pentru că are asta în fișa postului? Nu are prea multe atribuții acolo! 
      -Dl.Primar: Vă dau eu răspunsul, în cel mult 2 zile. 
      -Dl.Ionel Manole: Dar nu pe dumneavoastră v-am întrebat domnule primar, ci pe domnul viceprimar și 
de aceea nu accept răspunsul de la dumneavoastră! 
      -Dl.Mircea Mircescu: Domnule consilier, nu vreau să vă dau acum informații incorecte, ci o să vă dau un 
răspuns exact, concret, la ședința următoare. 
      -Dl.Ionel Manole: Cu câteva zile în urmă am trecut prin fața parcului. În regulamentul poliției locale au ca 
atribuții să nu permită accesul mașinilor străine și neautorizate în incinta parcului. De exemplu, duminică, 
aleea dinspre un anumit local era plină de mașini: puteți să ne spuneți ce era cu ele acolo? 
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      -Dl.Primar: Domnul consilier, trebuie să vă informez că din numărul total de 8 polițiști existenți în funcție, 
3 sunt la cursuri pentru o perioadă de trei luni, unul este în concediu medical cu rotula spartă la un picior, iar 
în parc polițiștii locali sunt prezenți în intervalul orar 14,00-22,00. Nu știu când ați fost dumneavoastră? 
      -Dl.Ionel Manole: Eu am fost în jurul orelor 11,00. 
      -Dl.Primar: Deci, nu era niciun polițist local la acea oră. 
      -Dl.Ionel Manole: Tot pentru domnul viceprimar: la ședința trecută ne-ați promis că ne aduceți situația 
impunerilor de plată la taxa de salubrizare? 
      -Dl.Primar: Da, la această dată sunt 3.600 de persoane fizice. 
      -Dl.Ionel Manole: Încă o interpelare pentru domnul viceprimar, care la ședința anterioară ne-a promis că 
o să vină cu domnul Deacu să ne spună unde sunt adăposturile pentru situații de urgență. Dumneavoastră, 
domnule primar, ne-ați promis că o să apară indicatoarele de orientare spre ele, dar nu a apărut nimic! Zilele 
trecute au fost niște zgomote ciudate prin zona noastră și multă lume s-a speriat și de aici vine din nou 
întrebarea: de ce nu l-ați adus pe domnul Deacu să ne explice dânsul unde sunt adăposturile? 
      -Dl.Primar: Domnul Deacu nu s-a întors încă de la I.S.U. Brăila, unde a participat la o ședință de instruire 
tot pe linia situațiilor de urgență. 
      -Dl.Ionel Manole: Dar domnul viceprimar nu a binevoit nici măcar să-l întrebe unde sunt adăposturile, în 
12 ani de zile nu a știut să ne spună unde sunt aceste adăposturi!? Referitor la stadion, domnule viceprimar, 
când am spus că în anul 2020 ne fluturați ostentativ niște poze cu noua arenă și este primul lucru în oferta 
dumneavoastră electorală din campania alegerilor locale, din care citez: „Bază sportivă la Liceul «Constantin 
Angelescu» din orașul Ianca, teren de fotbal cu dimensiunile omologate de UEFA și FRF, teren mic ce va fi 
tușat pentru minifotbal, handbal, tenis, baschet și volei, cu dimensiunea 20x40, vestiare și clădire 
administrativă”. În spate sunt și două poze, care nu sunt ale Stadionului «Ștefan Vrăbioru» așa cum ne-ați 
spus. Cred că dumneavoastră ați făcut campanie electorală și nu ați știut ce mințiți oamenii! 
      -Dl.Primar: Domnul Manole, văd că a început campania electorală, poate ați aflat că eu oricum nu mai 
candidez, dar nu o să accept toate afirmațiile dumneavoastră care sunt gratuite! Deci, terenul de la Liceul 
«Constantin Angelescu» unde se va construi Baza sportivă este predat de mult timp la Compania Națională 
de Investiții, care a organizat o primă licitație, iar cei care s-au prezentat nu au corespuns criteriilor și au fost 
descalificați! Acela e terenul care va fi omologat de UEFA și FRF, iar toate acestea au fost dezbătute aici în 
consiliul local, dar văd că nu mai țineți minte!  
      -Dl.Ionel Manole: Am vrut doar să scot în evidență faptul că eu am pomenit de acel teren, iar domnul 
viceprimar a spus că nu este acesta, ci este vorba de Stadionul «Ștefan Vrăbioru»!   
      -Dl.Mircea Mircescu: Domnul Manole, în ședința trecută ați afirmat că domnul primar și cu domnul 
viceprimar, citesc din ce ați spus: „Vă aduc la cunoștință că la acea ședință noi doar am atras atenția că 
unele camioane sunt favorizate și au acces pe stradă, care au limită de tonaj, după care a început războiul 
cu proprietarii de camioane. Poliția locală nu se subordonează Consiliului Local, nu noi consilierii PNL am 
trimis polițiștii locali la porțile oamenilor să-i sancționeze sau să-i vâneze să-și mute camioanele de acolo. 
Îmi pare rău dar asta este, cu minciunile v-ați făcu mari.” Ați afirmat așa în ședința trecută? 
      -Dl.Ionel Manole: Da. 
      -Dl.Mircea Mircescu: Am aici procesul verbal al ședinței consiliului local din data de 28.07.2022, în care 
domnul Alexe Rădel, a avut următoarea intervenție: „Am cerut și eu o informare la Primăria Ianca privind 
parcarea autocamioanelor de mare tonaj pe strada Nicolae Oncescu, dar mi s-a dat un răspuns pe lângă 
subiect! Mi s-a răspuns că deținătorii de autocamioane de mare tonaj sunt proprietarii de imobile pe această 
stradă, dar eu am întrebat cu totul altceva: dacă este legal să parcheze pe acea stradă dat fiind faptul că 
acolo sunt instalate indicatoare cu oprirea interzisă și indicatoare cu accesul interzis autovehiculelor cu tonaj 
mai mare de 1,5 tone. Tocmai de aceea l-am invitat la ședință pe șeful poliției locale să ne explice cum se 
aplică legea. În Regulamentul de organizare și funcționare la serviciul poliție locală în domeniul circulației pe 
drumurile publice, la art.54-lit.h) spune așa: „...constată contravenții și aplică sancțiuni pentru încălcarea 
normelor legale privind oprirea, staționarea, parcarea autovehiculelor și accesul interzis, având dreptul de a 
dispune ridicarea autovehiculelor staționate neregulamentar...”, iar la lit.i) se arată:  „...constată și aplică 
sancțiuni pentru încălcarea normelor legale privind masa maximă admisă și accesul pe anumite sectoare de 
drum. Întrebare pentru șeful Poliției Locale Ianca: este legal să se staționeze sau să se parcheze camioane 
pe acea stradă și nu numai acolo, dar cu precădere aici, pentru că exista acele semne de circulație? Dacă 
doriți, vă pot citi din O.U.G.nr.195/2002, unde la art.143 spune că se interzice staționarea voluntară a 
autovehiculelor: a) în toate cazurile în care este interzisă oprirea voluntară; b) în zona de acțiune a 
indicatorului cu semnificația staționare interzisă; c) pe drumurile publice cu o lățime mai mică de 6 m. În tot 
orașul sunt mașini și utilaje de tot felul parcate ilegal, dar poliția locală nu le vede!”  
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      Concluzia în urma acestor intervenții: este pentru a câta oară mințiți domnule consilier Manole? Vă 
aduceți aminte că și colega noastră v-a atras atenția că v-ați asumat unele proiecte care nu v-au aparținut.      
Deci, cine s-au făcut mari cu minciuna, noi sau dumneavoastră? 
      -Dl.Ionel Manole: Domnule viceprimar, îmi pare rău, dar ați luat numai ce v-a convenit dumneavoastră, 
dar dacă vă uitați și la celelalte două ședințe anterioare, din luna mai și iunie 2022, vedeați unde ieșeați. Ați 
scos din context numai ce v-a convenit! 
      -Dl.Mircea Mircescu: Nu este adevărat, am citit cuvânt cu cuvânt ceea ce ați spus, cum să spuneți că 
am luat numai ce mi-a convenit, dar la dumneavoastră minciuna primează! Inclusiv cu Grădinița și-a asumat-
o, că au avut idei, ce idei au avut? Nu, doar încearcă să manipuleze opinia publică și mint tot timpul, de la 
cel mare la cel mic sunt într-o mare eroare! 
      -Dl.Rădel Alexe: Vreau doar să-i aduc la cunoștință domnului viceprimar că ceea ce am spus eu acolo 
e din legea circulației, ce tot spune aberațiile astea? Dumneavoastră ați primit vreo amendă de 10 ani de 
când parcați acolo ilegal? Când ați ocupat parcul acolo, de ați parcat abuziv, v-a amendat cineva? 
      -Dl.Primar: Dar finul dumneavoastră, care a parcat abuziv în fața casei, câte amenzi a primit domnule 
Alexe? 
      -Dl.Rădel Alexe: Are vreun semn de circulație și nu l-a respectat? 
      -Dl.Primar: Drumul, partea asfaltată are 5,5 m lățime domnule consilier și nu are voie să oprească, ce 
semn trebuie să mai aibă? 
      -Dl.Rădel Alexe: Domnule primar, de ce nu ați făcut un loc de parcare organizat, cu iluminat, și vă spun 
eu unde era locul: de unde s-a furat gardul de la terenul domnului viceprimar care și l-a asumat, deși v-am 
spus atunci să-l duceți la Grădiniță la Târlele-Filiu. E o mare rușine ca în anul 2023 să existe o instituție 
școlară fără gard! Rușine să vă fie! 
      -Dl.Primar: Domnilor consilieri de la PNL, din câte îmi aduc aminte de la începutul anului nu ați votat 
nimic în orașul ăsta, cu nimic nu ați fost de acord și acum vorbim de alte lucruri! 
      -Dl.Rădel Alexe: Ce să votăm domnule primar? V-am spus de GPS-uri nu ați vrut, v-am spus de gard 
să-l relocați nu ați vrut, faceți numai ce vreți și numai ce vă convine! 
      -Dl.Ionel Manole: Îmi pare rău că domnul primar pleacă, dar poate urmărește și aude, a apărut în presă 
și la știri că AFIR a lansat un program, ghidul solicitantului pentru îmbunătățirea infrastructurii liceelor cu 
profil agricol și vream să vă întreb și să ne răspundeți oficial dacă s-a întreprins vreun proiect în acest sens? 
      -Dl.Primar: Ieri am primit documentul domnule consilier. 
      -Dl.Ionel Manole: Și aveți de gând să faceți ceva? 
      -Dl.Primar: Nu știu, vom vedea. 
      -Dl.Rădel Alexe: Poate depuneți pe ultima sută de metri, ca anveloparea blocurilor și rabla local! 
      -Dna.Iuliana-Doinița Bicoiu: Cât au costat Zilele orașului Ianca și cât s-a încasat din închirierea spațiilor? 
      -Dl.Mircea Mircescu: În ședința următoare vă prezentăm ceea ce ați cerut dumneavoastră acum.  
      -Dl.Emilian Grozea: O să cerem în scris și poate o să primim răspuns.  
      -Dl.Mircea Mircescu: Am și eu o întrebare pentru dumneavoastră, domnule Grozea: v-ați declarat la 
gunoi?  
      -Dl.Emilian Grozea: Da, bineînțeles.  
      -Dl.Mircea Mircescu: Când v-ați declarat? 
      -Dl.Emilian Grozea: Când am vrut eu!  
      -Dl.Mircea Mircescu: Nu, vă spun eu, luna trecută în septembrie! Din martie și până în septembrie cine 
v-a plătit gunoiul, unde ați dus gunoiul? 
      -Dl.Emilian Grozea: Ce, l-ați plătit dumneavoastră?  
      -Dl.Mircea Mircescu: Nu domnule, sunteți un consilier local și trebuie să fiți un exemplu. Trebuia să vă 
declarați în luna martie și nu în septembrie! Până v-ați declarat, ați dus gunoiul și cineva a plătit pentru 
dumneavoastră, cetățenii de bună credință, asta s-a întâmplat! 
      -Dl.Ionel Manole: Domnul viceprimar, dacă a declarat în septembrie va plăti penalități, unde e problema? 
      Pe acest fond tensionat s-au încheiat intervențiile la punctul Diverse, după care domnul președinte a 
declarat închise lucrările şedinţei ordinare a Consiliului local al oraşului Ianca de astăzi, 26 octombrie 2023, 
drept pentru care s-a întocmit prezentul proces verbal în 2 (două) exemplare. 
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